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ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 8 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. spalio 30 d. Nr. T2-11

Šilalė

Posėdis įvyko 2023-10-26 10.00 – 13.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo visi 25 Tarybos

nariai (sąrašas pridedamas).

Posėdyje dalyvavo 14 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Viktoras

Stancelis, Rolandas Toleikis, Rimas Vaičikauskas (pirmininkas).

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl paskyrimo laikinai vykdyti Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 27

straipsnio 2 dalies 4, 5 ir 7 punktuose nustatytus mero įgaliojimus.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės

kontrolieriaus skyrimo į pareigas antrai kadencijai.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. spalio 27 d. sprendimo Nr. T1-240

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės strateginio planavimo organizavimo tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-220

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės biudžeto sudarymo ir vykdymo taisyklių patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-219

„Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus biudžetinėse įstaigose nustatymo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

Elektroninio dokumento nuorašas
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8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės neformaliojo suaugusiųjų švietimo ir tęstinio

mokymosi 2023–2025 metų veiksmų plano patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

9. Dėl Mokyklinių autobusų naudojimo ir nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės kapinių tvarkymo taisyklių, aprašų, susijusių su

kapinių tvarkymu, priežiūra ir laidojimu jose, patvirtinimo ir statuso kapinėms suteikimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių kapinių sąrašo patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

12. Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių ir lengvatų, taikomų gyventojams,

įsigyjantiems verslo liudijimus 2024 metais, nustatymo.

Pranešėja Vaida Pundinienė.

13. Dėl pritarimo Laukuvos miestelio bendruomenės rengiamam projektui ir lėšų

skyrimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė.

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-35

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus

eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė.

15. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką projekto finansavimui gauti.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

16. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Upynos seniūnijoje, Upynos miestelyje,

įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė.

17. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Laukuvos seniūnijoje, Šiauduvos kaime,

įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė.

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Neįgaliųjų reikalų komisijos sudarymo ir jos

nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo

dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

20. Dėl atleidimo nuo valstybinės žemės nuomos mokesčio.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

21. Dėl turto perdavimo patikėjimo teise uždarajai akcinei bendrovei „Šilalės autobusų

parkas“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

22. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto

perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

23. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai. (Paviešintas 2023-09-11)

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

24. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai. (Paviešintas 2023-09-18)

Pranešėja Reimunda Kibelienė.
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25. Kita informacija.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

Meras Tadas Bartkus siūlė iš darbotvarkės išbraukti 25 klausimą „Kita informacija“, nes

įsivėlė techninė klaida ir šis klausimas neturėjo būti įtrauktas, taip pat 12, 13 ir 14 klausimus

vietoje Vaidos Pundinienės pristatys Justas Stankevičius.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kodėl ši techninė klaida nebuvo pataisyta nei vietinėje

spaudoje nei interneto svetainėje, kas atsitiko. 

T. Bartkus atsakė, kad potvarkiai yra netaisomi, buvo nutarta kad yra mažumos valanda,

ir per tą valandą turite teisę uždavinėti klausimus, tarybos posėdis baigiasi su lyg nagrinėjamais

sprendimo projektais, šiuo atveju 24 klausimu, atsiprašome, bet įvyko techninė klaida, per

neapsižiūrėjimą liko šis 25 klausimas, ateityje tai nebepasikartos.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus, A. Meiženis.

R. Vaitiekus siūlė nutraukti diskusijas ir prieiti prie darbotvarkės tvirtinimo.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Sutrikus elektroninio balsavimo sistemai toliau balsuojama rankos pakėlimu.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai balsų dauguma pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimais. Balsavo: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Paskyrimas laikinai vykdyti Lietuvos Respublikos vietos savivaldos

įstatymo 27 straipsnio 2 dalies 4, 5 ir 7 punktuose nustatytus mero įgaliojimus.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl paskyrimo laikinai vykdyti

Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 27 straipsnio 2 dalies 4, 5 ir 7 punktuose

nustatytus mero įgaliojimus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės

kontrolieriaus skyrimas į pareigas antrai kadencijai.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, dėl kokių priežasčių šis klausimas vėl įtrauktas į darbotvarkę.

T. Bartkus atsakė, kad yra gauti išaiškinimai iš vyriausybės atstovų, Vidaus reikalų

ministerijos, kaip traktuoti įstatymus, seną įstatymą ir naująjį, kuris įsigalios nuo kitų metų

sausio 1 d., nenorime įsivelti į teisinius ginčus, todėl teikiame tarybai apsispręsti dėl antros

kadencijos pratęsimo savivaldybės kontrolierei.

R. Norvilienė klausė mero, ar galėtų šis žmogus tęsti antrą kadenciją, ar pritartumėte

tam.

T. Bartkus atsakė, jog savivaldybės kontrolierei neturi jokių priekaištų, tarybos valia

apsispręsti.

Pasisakė R. Vaitiekus, A. Mikalauskas, R. Norvilienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės kontrolieriaus skyrimo į pareigas antrai kadencijai

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar visos lėšos iš sporto rėmimo programos jau yra paskirstytos.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

R. Norvilienė klausė mero, ar buvote gavęs atskirai paklausimų, raštų, prašymų skirti

lėšų vienam ar kitam sporto klubui savo veiklai vykdyti ir jei buvo tokių raštų gauta, kaip buvo

pasielgta tokiais atvejais.

T. Bartkus atsakė, kad buvo gauta raštų, vienas raštas iš Šilalės sporto klubo „Šilalės

lūšis“, tačiau klausimas dar neišspręstas, reikės atnaujinti sporto rėmimo programą ir tik po naujų

metų tikėtina pavyks išspręsti šį klausimą. Taip pat buvo gautas prašymas prisidėti prie Pajūrio

krepšinio klubo sezono, kadangi jie nebuvo teikę paraiškų iš nenumatytų lėšų buvo skirta 1,5

tūkst. Eur.

R. Norvilienė klausė, o kaip manote, ar tai yra gera ir teisinga praktika, nes, kad užkirsti

kelią tokiems pavieniams prašymams buvo sukurta sporto rėmimo programa, kad visi

sportininkai, sporto klubai, sporto entuziastai galėtų vienodomis sąlygomis dalyvauti ir

pretenduoti į lėšas.

T. Bartkus atsakė, kad taip, tai yra negera praktika ir ateityje stengsimės jos

nepraktikuoti.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

L. Dargienė klausė, kokia situacija su atlyginimais, kokia prognozė.

T. Bartkus atsakė, kad atlyginimai mokami visiems laiku, tik, kaip visi puikiai žinote,

biudžete darbo užmokestis buvo suplanuotas 11 mėn., šiuo metu renkame visų įstaigų vykdymus

ir matome, jog kai kurioms įstaigoms užteks visiem 12 mėn. darbo užmokesčiui išmokėti, o kai

kurioms trūks. Artimiausiu metu šiuos dalykus reikės spręsti.

Pasisakė D. Bergelis ir klausė, ar Šilalės pušyne krepšinio aikštelė buvo išasfaltuota iš

Šilalės miesto seniūnijos lėšų.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

Pasisakė D. Bergelis.

R. Norvilienė klausė, ar savivaldybė prisideda prie visų Lietuvos kultūros tarybos

projektų įgyvendinimo ir ar gauna patikinimo raštus iš savivaldybės, kad bus prisidėta prie

projekto finansavimo.

T. Bartkus atsakė, kad tai yra kitų metų biudžeto klausimas, savivaldybė atsako

organizacijoms ir visoms prisideda, tačiau ne vienodai.

R. Norvilienė klausė, kodėl savivaldybė prie projektų prisideda nevienodai.
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T. Bartkus atsakė, kad savivaldybė įvertina visus pateiktus prašymus prisidėti,

atsižvelgia į tai, kokią pridėtinę vertę renginiai duoda rajonui, tačiau šis klausimas dar yra

nepabaigtas, rytoj ryte turėsime diskusiją šiuo klausimu.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė mero, ar tiesa, kad norite sužlugdyti Medvėgalio menų

festivalį.

T. Bartkus atsakė, kad meras nenori nieko sužlugdyti, meras gavo prašymus, juos

įvertino ir pateikė savo atsakymus. Ir visiems buvo pateikti atsakymai, kad savivaldybė prisidės.

T. Sadauskis klausė, kodėl vienoms seniūnijoms leidžiame persikelti lėšas, o kitoms ne.

T. Bartkus atsakė, kad šiame tarybos sprendime nei viena seniūnija lėšų nepersikelia, tai

darysime sekančiame tarybos posėdyje. Kai kurie perkėlimai įvyksta mero potvarkiu, kas yra

leidžiama, o kai kurioms eilutėms reikia tarybos sprendimo.

R. Norvilienė siūlė peržiūrėti ir įvertinti Medvėgalio menų festivalio prašymą dėl

prisidėjimo.

Pasisakė R. Vaitiekus, R. Norvilienė, T. Bartkus, A. Meiženis, R. Gečienė, R. Jonutis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. spalio 27 d. sprendimo

Nr. T1-240 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės strateginio planavimo organizavimo tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su papildymu – įterpti 45

punktą ir jį išdėstyti taip „Pasiūlymai dėl SVP keitimo teikiami elektroniniu būdu Savivaldybės

merui“ ir prašė pritarti sprendimo projektui su papildymu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą su

papildymu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. spalio 27 d. sprendimo Nr. T1-240 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės strateginio

planavimo organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo

Nr. T1-220 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės biudžeto sudarymo ir vykdymo taisyklių

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-220 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės biudžeto

sudarymo ir vykdymo taisyklių patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo

Nr. T1-219 „Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus biudžetinėse įstaigose nustatymo“

pakeitimas.

L. Dargienė tikslinosi dėl sprendimo projekto.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, ar balsuosime su 1.3. punkto pataisymu, kurį aptarėme Sveikatos

apsaugos ir socialinių reikalų komiteto posėdyje.
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T. Bartkus atsakė, kad ne, komiteto pasiūlymai yra rekomendacinio pobūdžio, o mero

teikimas yra nekeičiamas, taryba turi apsispręsti pagal mero teikimą ir arba priimti tokį

sprendimą su mero teikimu arba nepriimti.

A. Mikalauskas paaiškino, kad įstatyme aiškiai parašyta, kur reikalingas mero teikimas.

Taryba ir komitetai mero teikimo negali pakeisti, tai gali tik meras. Jei meras šiandien žodine

tvarka pakeistu teikimą, tuomet galėtumėte keitimus svarstyti, jei ne, tuomet svarstote tuose

rėmuose kokie yra pateikti.

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kodėl nereikia 0,5 etato Šilalės suaugusiųjų mokyklai.

T. Bartkus atsakė, kad vadovaujamės įstatymais, tai yra įstatymiškai įtvirtinta.

Pagrindinis motyvas tas, kad tokia ugdymo įstaiga, kaip pvz.: Kvėdarnos darželis „Saulutė“, yra

didesnis arba labai panašus mokinių skaičiumi ir jie turi 0,5 etato pavaduotojo, Šilalės darželis-

lopšelis „Žiogelis“ turi daugiau mokinių ir darbuotojų ir turi pilną etatą pavaduotojo, yra

dvigubai didesnė įstaiga už suaugusiųjų mokyklą, taip pat 2019 m. esame patvirtinę biudžetinių

įstaigų normatyvus, juose yra numatyta, kad jei mokinių skaičius yra 150 ir šiek tiek daugiau, yra

numatyta 0,5 etato direktoriaus pavaduotojo. Direktorė jau pažeidė normatyvų įstatymo

sprendimą, tad šiai įstaigai tikrai turi užtekti 0,5 etato direktoriaus pavaduotojui. Su įstaigos

direktore buvau susitikęs iki komitetų, diskutavome.

Pasisakė R. Norvilienė ir siūlė, kad pasisakytu Šilalės suaugusiųjų mokyklos direktorė.

T. Bartkus pasisakė, kad kai baigsis klausimai, direktorė galės pasisakyti.

Pasisakė L. Dargienė ir prašė paaiškinti, kodėl rugpjūčio 11 d. kai buvo gautas Šilalės

suaugusiųjų mokyklos prašymas, rugpjūčio 31 d. posėdyje patvirtinome etatus, buvo priimtas

žmogus dirbti dar papildomai 0,5 etato ir, kas atsitiko dabar, kad nusprendėte po 2 mėn. žmogaus

darbo, kad 0,5 etato nebereikalingas net nepasižiūrėję kas vyksta įstaigoje.

T. Bartkus atsakė, kad taryba nuspręs, motyvus jau išsakiau ir neįtikino tai, kad nuo

praeitų metų krūvis padidėjo tiek, kad reikėtų didinti etatą, vadovaujančių pareigybių skaičių.

Priėmiau sprendimą matydamas, kad ši įstaiga nėra pati didžiausia, kad joje pilnai užtektų 0,5

etato pavaduotojo.

R. Norvilienė prašė patikslinti ir padetalizuoti Šilalės sporto mokyklai numatytus 11

etatų, kam jie reikalingi ir ar yra paskaičiuota, kiek šiems etatams reikės skirti lėšų.

T. Bartkus atsakė, kad suma galėtų svyruoti tarp 500-600 tūkst. Eur, bet tikimės, jog

dalis etatų išsilaikys patys ir iš savivaldybės biudžeto lėšų nereikės. Kol kas tikslios sumos

negalime pasakyti, bet 100 proc. tikrai nereikės dengti.

G. Jurgutienė paaiškino, kad anksčiau buvo prašyti ir planuoti 8 etatai, tačiau batutų

erdvės įveiklinimui prireikė dar 3 etatų, batutų parko prižiūrėtojams.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė tikslinosi, jog etatams reikės papildomai puse milijono.

T. Bartkus atsakė, kad yra paskaičiuota tokia suma, tuo atveju, jei batutų erdvė negautų

jokių pajamų, neišsilaikytų, jeigu socialiniuose paslaugų namuose vaikų dienos centras negautų

licencijos veiklai vykdyti ir negautų finansavimo iš ministerijos ir kt., tokiu atveju reikėtų 500

tūkst. Eur.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kiek sutaupome atsisakę 0,5 etato Šilalės

suaugusiųjų mokykloje.

T. Bartkus atsakė, kad etatai yra mažinami ne tik Šilalės suaugusiųjų mokyklai, bet ir

Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai, pasižiūrime racionaliai, kur galime sutaupyti ten ir

taupome. 2,5 etato maždaug apie 60 tūkst. Eur per metus.

Tarybos nariai diskutavo dėl etatų finansavimo.

Pasisakė L. Dargienė ir klausė, ar Šilalės suaugusiųjų mokykla išsilaiko pati ir jai

nereikia skirti papildomo finansavimo, ar mokykla nėra donorė kitoms mokykloms bei kodėl

tokiu atveju yra atimama 0,5 etato.

T. Bartkus atsakė, kad nemaišykime vienos dalies – mokinio krepšelio. Nei viena

mokykla neišsilaiko pati, nes yra aplinkos lėšos ir iš savivaldybės biudžeto visoms mokykloms

yra pridedama. Jeigu iš mokinio krepšelio tai taip, galbūt pati save išsilaiko.
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D. Vėlavičiutė papildė, jog iš savivaldybės biudžeto pritrūksta lėšų mokyklai ir

dadedame.

Pasisakė Daiva Rudminienė.

A. Meiženis klausė Šilalės suaugusiųjų mokyklos direktorės, ar savavališkai keičiate

2019 m. sprendimą dėl 0,5 etato, savo iniciatyva padidinote iki 1 etato, ar teisingai suprantu.

D. Rudminienė atsakė, kad neteisingai suprantate, buvo prašoma Šilalės rajono

savivaldybės tarybos rugpjūčio 11 d. raštu, kad padidintu 0,5 etato pavaduotojui dėl

susidariusios situacijos ir visi Šilalės rajono savivaldybės tarybos nariai tam pritarė, yra

rugpjūčio 31 d. sprendimas ir nuo rugsėjo 1 d. atsižvelgdama į rugpjūčio 31 d. tarybos sprendimą

padidinau pavaduotojo etatą. 

A. Meiženis tikslinosi, ar pavaduotojo etatui prašėte padidinti.

D. Rudminienė atsakė, kad taip.

A. Meiženis tikslinosi, ar 2019 m. sprendimas nėra panaikintas, kur aiškiai parašyta, kad

jūsų įstaigai priklausytu 0,5 etato.

T. Bartkus patikslino, kad ne įstaigai, yra pareigybių etatų normatyvai ugdymo procesui

organizuoti ir valdyti, įstaigose iki 200 mokinių yra nustatyta 1 direktoriaus pareigybė ir iki puse

etato pavaduotojo (Patvirtintas Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 29 d.

sprendimu Nr. T1-252 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės švietimo įstaigų pareigybių etatų

normatyvų tvirtinimo“), 2019 m. sprendimas yra nepanaikintas.

A. Giedraitienė klausė, kiek savivaldybės biudžetui kainuotų 0,5 etato.

D. Rudminienė atsakė, kad šis etatas yra finansuojamas iš mokinio krepšelio, o iš

mokinio krepšelio  lėšų netrūksta. 

R. Norvilienė tikslinosi, jog savivaldybei papildomai nereikėtų prisidėti.

D. Rudminienė atsakė, kad ne.

Pasisakė L. Dargienė, R. Norvilienė.

T. Bartkus prašė R. Norvilienė pagrįsti teiginius, kad meras vienašališkai nusprendžia

dėl finansavimo Lietuvos kultūros tarybosprojektams, kad merui nepatinka Šilalės suaugusiųjų

mokyklos direktorės pavaduotoja ir jeigu R. Norvilienė nepagrįs šių teiginių, prašė Etikos

komisijos tai svarstyti.

Pasisakė A. Meiženis, R. Vaitiekus, V. Jasevičius, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-219 „Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus

biudžetinėse įstaigose nustatymo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 10.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos posėdis tęsiamas. Į posėdį sugrįžo visi tarybos nariai.

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės neformaliojo suaugusiųjų švietimo ir

tęstinio mokymosi 2023–2025 metų veiksmų plano patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

neformaliojo suaugusiųjų švietimo ir tęstinio mokymosi 2023–2025 metų veiksmų plano

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

9. SVARSTYTA. Mokyklinių autobusų naudojimo ir nuomos tvarkos aprašo

patvirtinimas.



8

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su papildymais – 9.3. ir 9.4.

punkte įrašyti „kitiems mokyklos bendruomenės nariams“, iš formulės išbraukti l raidę ir

paaiškinimą ką tai reiškia ir prašė pritarti pateiktam sprendimo projektui su papildymais.

Pranešėja pateikė informaciją, kurios buvo prašoma Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos

komiteto posėdyje.

T. Bartkus tikslinosi dėl eksploatacinių lėšų.

R. Jonutis klausė, ar nemanote, kad su naujesniu autobusu turėtų būti brangiau, gal

reikėtų taikyti kitokį įkainį.

R. Kuzminskaitė atsakė, jog Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos komiteto posėdyje

ir buvo pasiūlymas tobulinti aprašą iš esmės. Mokyklinių autobusų naudojimo tvarka yra

pagrinde tam, kad užtikrinti mokyklos bendruomenės poreikį ir svarbiausias principas vežti į

mokyklą ir atgal, iš tokios nuomos ugdymo įstaigos negali gauti pelno, bet turi padengti

sąnaudas.

A. Gargasaitė tikslinosi, jog sprendimo projektas yra paruoštas su eksploatacinėmis

išlaidomis.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad pasiūliau iš dviejų punktų (9.3. ir 9.4.) išbraukti, o 10

punkte palikti, kad kiti, ne mokyklos bendruomenės nariai.

A. Gargasaitė siūlė iš formulės išbraukti eksploatacines išlaidas ir mokyklos mokiniams

ir mokytojams ir bendruomenės nariams, jog įkainis būtų priimtinas.

R. Norvilienė klausė, o kaip tai įtakos kainą.

T. Bartkus atsakė, kad nemokės už eksploatacines išlaidas, mokės tik už kurą ir už

vairuotojo darbo užmokestį.

Patikslino R. Kuzminskaitė.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, jei bus išbrauktos eksploatacinės išlaidos, tuomet pati ugdymo

įstaiga turės dengti patiriamus remonto kaštus, ar taip.

T. Bartkus atsakė, kad bus dengiama iš savivaldybės biudžeto.

R. Norvilienė pasisakė, kad galbūt tie, kurie nuomojasi galėtų prisidėti prie patiriamų

išlaidų ir klausė, ar dideli kaštai gautųsi.

T. Bartkus atsakė, kad priklauso nuo autobusiukų, Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus

vedėja skaičiavo eksploatacines išlaidas, jeigu senesnis autobusiukas – 100 Eur į Vilnių ir tokia

suma tik už eksploatacines išlaidas.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus.

R. Kuzminskaitė informavo, jog prie 9.1. punkto, ugdymo įstaigų direktorių prašymu,

reikėtų įrašyti ne tik tos mokyklos mokiniams, bet ir kitos mokyklos mokiniams.

V. Jucius tikslinosi, ar galimi pakeitimai, kurie nebuvo apsvarstyti komitetuose.

T. Bartkus atsakė, kad pakeitimai būtų esminiai.

Pasisakė A. Mikalauskas, T. Barkus, R. Vaitiekus.

T. Bartkus siūlė atidėti sprendimo projektą iki kito posėdžio, rengiant pataisytą

sprendimo projektą įrašyti sprendimo projekte, kad tvarka įsigalioja nuo 2024 m. sausio 1 d.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu atidėti sprendimo projektą.

NUTARTA. Atidėti sprendimo projektą dėl Mokyklinių autobusų naudojimo ir nuomos

tvarkos aprašo patvirtinimo (bendru sutarimu).

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės kapinių tvarkymo taisyklių, aprašų,

susijusių su kapinių tvarkymu, priežiūra ir laidojimu jose, patvirtinimo ir statuso kapinėms

suteikimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – 4 punkte

papildyti Kuliškių kaimo Maro kapinaitėmis bei Švietimo, kultūros sporto ir teisėtvarkos

komitete buvo pasiūlyta patikslinti 13 punktą (1 tvarkoje) ir jis turėtų skambėti taip „Rašytinį

leidimą laidoti pagal šių taisyklių priede pateiktą formą išduoda seniūnai jeigu seniūnijos

aptarnaujamoje teritorijoje jie atlieka kapinių priežiūrą, arba seniūnus pavaduojantis asmuo, arba
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savivaldybės vykdomosios institucijos įgaliotas asmuo“ ir prašė pritarti pateiktam sprendimo

projektui su pakeitimais.

R. Norvilienė tikslinosi, jog vykdomąją instituciją Švietimo, kultūros, sporto ir

teisėtvarkos komitete buvome išbraukę.

R. Kuzminskaitė paaiškino, kad formuluotė buvo derinta su teisininkais, apsvarstyta,

kad gali nutikti taip, jog nebus nei seniūno nei pavaduojančio įgalioto asmens ir, kad to išvengti,

kaip yra numatyta ir įstatymo nuostatose, paliekame galimybę mūsų savivaldybės vykdomajai

institucijai nutikus įvairiausioms situacijoms nedelsiant paskirti asmenį, kuris išduotų leidimą

laidoti.

Pasisakė R. Vaitiekus.

A. Mikalauskas siūlė atskirti ir visur dėti kablelį arba žodį „arba“ (seniūnas, seniūną

pavaduojantis asmuo arba vykdomoji institucija), tuomet bus aiški eilės tvarka.

Pasisakė T. Bartkus, A. Mikalauskas.

Pasisakė R. Norvilienė, jog žodis „arba“ nei vienam nei kitam nesuteikia pirmumo

teisės ir siūlė, jog leidimą išduoti turi teisę seniūnas, jo įgaliotas asmuo arba jų nesant vykdomoji

institucija.

Pasisakė R. Vaitiekus, jog nepritaria pasiūlymui.

T. Bartkus pasisakė, kad įstatyme nurodyta, kad turi likti vykdomoji institucija.

Tarybos nariai diskutavo dėl vykdomosios institucijos.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti įvardintam 4 punkto pakeitimui.

Pakeitimui pritarta bendru sutarimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už R. Norvilienės pasiūlymą (leidimą laidoti pagal

šių taisyklių priede pateiktą formą išduoda seniūnas, jeigu seniūnijos aptarnaujamoje teritorijoje

jie atlieka kapinių priežiūrą, arba seniūną pavaduojantis asmuo, arba jiems nesant savivaldybės

vykdomoji institucija).

Pasiūlymui nepritarta balsų dauguma.

BALSAVO: UŽ – 12.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už R. Vaitiekaus pasiūlymą (leidimą laidoti pagal

šių taisyklių priede pateiktą formą išduoda seniūnai, jeigu seniūnijos aptarnaujamoje teritorijoje

jie atlieka kapinių priežiūrą).

Pasiūlymui pritarta balsų dauguma.

BALSAVO: UŽ – 13.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą su

pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

kapinių tvarkymo taisyklių, aprašų, susijusių su kapinių tvarkymu, priežiūra ir laidojimu jose,

patvirtinimo ir statuso kapinėms suteikimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių kapinių sąrašo

patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – paskutiniu

punktu (106) įrašyti Kuliškių k. Maro kapai, Žadeikių sen. neveikiančios, 0,02 (kapinių plotas

hektarais), neįregistruotas, neregistruotos, dėl informacijos kreiptis į seniūniją, 5 punkte įrašyti

atsakingo asmens pavardę – Rasa Kelpšienė, mob. 8 601 75913 ir prašė pritarti sprendimo

projektui su patikslinimais.

R. Gečienė tikslinosi dėl sprendimo projekto.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui su

patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

teritorijoje esančių kapinių sąrašo patvirtinimo (bendru sutarimu).
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12. SVARSTYTA. Fiksuotų pajamų mokesčio dydžių ir lengvatų, taikomų

gyventojams, įsigyjantiems verslo liudijimus 2024 metais, nustatymas.

Tarybos nariai Rolandas Toleikis, Rima Norvilienė nusišalino nuo klausimo svarstymo,

priežastį nurodė (R. Toleikis – dėl galimų privačių interesų; R. Norvilienė – dėl galimo intereso

konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimams.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl fiksuotų pajamų mokesčio

dydžių ir lengvatų, taikomų gyventojams, įsigyjantiems verslo liudijimus 2024 metais,

nustatymo (bendru sutarimu).

Į posėdžių salę sugrįžo R. Toleikis, R. Norvilienė.

13. SVARSTYTA. Pritarimas Laukuvos miestelio bendruomenės rengiamam projektui

ir lėšų skyrimo.

Tarybos nariai Rimantas Rimkus, Vitalija Jankauskaitė-Milčiuvienė nusišalino nuo

klausimo svarstymo, priežastį nurodė (R. Rimkus – nes yra Laukuvos bendruomenės valdybos

narys; V. Jankauskaitė-Milčiuvienė – nes artimas žmogus yra valdybos narys) ir paliko posėdžių

salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimams.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Laukuvos miestelio

bendruomenės rengiamam projektui ir lėšų skyrimo (bendru sutarimu).

Į posėdžių salę sugrįžo R. Rimkus ir V. Jankauskaitė-Milčiuvienė.

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo

Nr. T1-35 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),

prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimas.

Tarybos narys Gintas Navardauskas nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (G. Navardauskas – dėl galimo interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kaip bus pasielgta su Ąžuolu Grimzdų k., ar sprendimas yra

priimtas ir jei taip, koks.

T. Bartkus atsakė, kad priimtas sprendimas Ąžuolo nekirsti, ieškoma sprendimo būdų,

kaip Ąžuolą palikti.

Pasisakė R. Norvilienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-35 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti,

rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų

objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (bendru sutarimu).

Į posėdžių salę sugrįžo G. Navardauskas.

15. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką projekto finansavimui gauti.
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Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą su patikslinimais –

sprendimo projekto preambulėje ir 1 punkte išbraukti žodį „jūros“ ir prašė pritarti sprendimo

projektui su patikslinimais.

R. Norvilienė prašė pristatyti projekto bendrą esmę.

J. Stankevičius atsakė, kad tai yra antras kvietimas dėl bendradarbiavimo minkštosioms

veikloms tarp Skandinavijos, Vokietijos arba Lenkijos partnerių.

R. Norvilienė domėjosi, kokia iš to nauda Šilalei.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo rengti ir teikti paraišką

projekto finansavimui gauti (bendru sutarimu).

16. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Upynos seniūnijoje, Upynos

miestelyje, įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus.

Tarybos narys Raimundas Vaitiekus nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (R. Vaitiekus – nes sprendimas svarstomi jo darbovietės prašymu) ir paliko posėdžių

salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu –

sprendimo projekto 1 punkte vietoje žodžio „kreiptis“ pakeisti į „pritarti kreipimuisi“ ir prašė

pritarti sprendimo projektui su pakeitimu.

R. Jonutis klausė, ar šis sklypas bus tinkamas numatytiems valymo įrenginiams, nes

gretimais yra gyvenamųjų namų.

T. Bartkus atsakė, kad didžioji dalis valymo įrenginių yra projektuojami gyvenvietėse,

dėl patogumo ir investicijų.

V. Jasevičius klausė, ar sanitarinės apsaugos zonos nebus pažeistos.

T. Bartkus atsakė, kad tai atsakyti galės projektuotojai. Tikimės, kad nepažeis, o ir

šiuolaikiniai valymo įrenginiai nebeturi tokių didelių sanitarinių apsaugos zonų nei anksčiau.

R. Norvilienė klausė, ar sklypo vieta buvo derinta su seniūnu ir bendruomene.

Vytautas Bambalas atsakė, kad šis klausimas buvo svarstomas seniūnijoje, seniūnas

tikrai žino, su bendruomene ir seniūnu viskas yra aptarta ir suderinta.

Pasisakė T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui su

pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo,

esančio Upynos seniūnijoje, Upynos miestelyje, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus

(bendru sutarimu).

17. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Laukuvos seniūnijoje, Šiauduvos

kaime, įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus.

Tarybos nariai Raimundas Vaitiekus, Valdemaras Jasevičius nusišalino nuo klausimo

svarstymo, priežastį nurodė (R. Vaitiekus – nes sprendimas svarstomi jo darbovietės prašymu; V.

Jasevičius – dėl galimo interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimams.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu –

sprendimo projekto 1 punkte vietoje žodžio „kreiptis“ pakeisti į „pritarti kreipimuisi“ ir prašė

pritarti sprendimo projektui su pakeitimu.

Pasisakė V. Jucius, T. Bartkus.

E. Gargasė klausė, ar šis klausimas buvo derintas su bendruomene ir seniūnu bei, kiek iš

viso yra gyventojų norinčių prisijungti.

V. Bambalas atsakė, kad šiai dienai yra 93 gyventojų prašymai, kuriais įsipareigos

prisijungti prie naujų tinklų (reikėjo 85 prašymų).

E. Gargasė klausė, ar buvo kalbėta su bendruomene dėl sklypo vietos.
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V. Bambalas atsakė, kad buvo kreiptasi į Nacionalinę žemės tarnybą prie Aplinkos

ministerijos ir ji mums šį plotą pasiūlė, sudarant sutartis su gyventojais kalbėjome.

Tarybos nariai diskutavo dėl numatyto žemės sklypo.

Posėdžio pirmininkas siūlė rankos pakėlimu balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su

pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo,

esančio Laukuvos seniūnijoje, Šiauduvos kaime, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (balsų

dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 9.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaitiekus, V. Jasevičius.

Iš posėdžių salės išėjo L. Dargienė.

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Neįgaliųjų reikalų komisijos sudarymo

ir jos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jucius.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Neįgaliųjų reikalų komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo (bendru sutarimu).

Į posėdžių salę sugrįžo L. Dargienė.

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo

Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės

būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Jonutis klausė, gal žinote, kiek savivaldybei kainuos atstatyti paskutinį socialinį

būstą po nelaimingo įvykio.

R. Kibelienė atsakė, kad savivaldybės inžinierius turi pateikęs sąmatą virš 13 tūkst. Eur.

R. Jonutis klausė, kokią bendrą sąmatą paskaičiavo su aplinkiniais būstais, kurie

nukentėjo įvykio metu. 

R. Kibelienė atsakė, kad nukentėjo vienas langas su balkono durimis, paskaičiuota virš

800 Eur.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo

ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo (bendru

sutarimu).

20. SVARSTYTA. Atleidimas nuo valstybinės žemės nuomos mokesčio.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl atleidimo nuo valstybinės

žemės nuomos mokesčio (vienbalsiai).

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jucius.

BALSAVO: UŽ – 0, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 24.

21. SVARSTYTA. Turto perdavimas patikėjimo teise uždarajai akcinei bendrovei

„Šilalės autobusų parkas“.

Tarybos narys Edmundas Auškalnis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (E. Auškalnis – nes liečia jo darbovietę) ir paliko posėdžių salę.
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Tarybos nariai pritarė bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – 1 punkte

po „galiojimo terminui“ įrašyti skliausteliuose (paslaugos teikimo pradžia – 2023 m. gruodžio 4

d., paslaugos teikimo terminas – 24 mėn., paslaugos teikimo termino pratęsimo terminas – 12

mėn.) ir prašė pritarti su patikslinimu.

R. Jonutis domėjosi, kada elektriniai autobusai jau bus eksploatuojami.

R. Kibelienė atsakė, kad pagal sutartį nuo gruodžio 4 d. turėtų pradėti įgyvendinti 10

maršrutų.

R. Norvilienė domėjosi, kokia situacija su įkrovimo stotelėmis, ar autobusai turės kur

pasikrauti.

T. Bartkus atsakė, kad turės, šis klausimas jau yra išspręstas.

R. Norvilienė prašė plačiau pakomentuoti situaciją.

T. Bartkus atsakė, kad Šilalės autobusų parkas įsirengė savo įkrovimo stotelę už savo

lėšas.

R. Norvilienė siūlė apsvarstyti ir pagalvoti, kad galbūt reikėtų naikinti sprendimą,

kuriuo nusimatėme iš savivaldybės biudžeto lėšų įrengti įkrovimo stoteles.

T. Bartkus patikslino, kad iš savivaldybės biudžeto lėšų nesame nusimatę, esame pritarę

sprendimui savivaldybės administracijai leisti vykdyti, bet to nedarėme, ateityje planuojame

panaikinti.

R. Jonutis siūlė nenaikinti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui su

patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl turto perdavimo patikėjimo teise

uždarajai akcinei bendrovei „Šilalės autobusų parkas“ (bendru sutarimu).

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis.

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

nekilnojamojo turto perdavimas patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai (bendru sutarimu).

23. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai. (Paviešintas 2023-09-11)

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (bendru sutarimu).

24. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai. (Paviešintas 2023-09-18)

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (bendru sutarimu).
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Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2023 m.

lapkričio 30 d., komitetų posėdžiai lapkričio 27 d., bet jei bus poreikis lapkričio mėn. viduryje

gali būti šaukiamas nenumatytas posėdis, susijęs su vykdomais investiciniais projektais.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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